
  

 

 

 

Norrtälje den 20 oktober 2023 

 

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Lotta Lindblad 
Söderman (M) angående 

Samla det brottsförebyggande rådet  
I juli 2023 trädde den nya lagen som reglerar kommuners ansvar för det 
brottsförebyggande arbetet i kraft. I Norrtälje kommun har vi stora 
fördelar genom att vi under många år har arbetat systematiskt med 
samverkan genom ”Trygg i Norrtälje, TiNK”. Vi har många anställda 
som är både kunniga, erfarna och mycket motiverade när det gäller det 
brottsförebyggande arbetet och det finns en stark vilja att samarbeta. 
 
Samtidigt har vi ingen politiskt beslutad plan där det tydliggörs vilka 
åtgärder kommunen avser att vidta för att förebygga brott i enlighet 
med den nya lagen. Polisen är inte inbjuden till Kommunstyrelsens 
sammanträden och det var därtill flera år sedan det brottsförebyggande 
rådet samlades.  
 
I en tid när behovet av att bredda det brottsförebyggande är stort 
undrar Socialdemokraterna därför: 
 

- Hur ser planen ut för att stärka det brottsförebyggande 
arbetet i enlighet med den nya lagen? 

- Kommer du att samla det brottsförebyggande rådet i Norrtälje 
kommun? 
 
 

 
För Socialdemokraterna, 
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Ulrika Falk (S) Oppositionsråd 
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